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Tisztelt Polgármester Úr! 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, mint a Vámospércs – Kistérségi Egészségügyi 

Szakellátó Nonprofit Kft. tulajdonosát, hogy a Társaság 2018. évről szóló Egyszerűsített 

éves beszámolóját, annak mellékleteit és a Független könyvvizsgálói jelentést, valamint 

a 2019. évre szóló üzleti tervet elfogadni szíveskedjen. A beszámolót és az üzleti tervet 

a Társaság Felügyelő Bizottsága 2019. május 28-i ülésén tárgyalja. 

 

Kiegészítés: 

A Nonprofit Kft. a 2018-as évet – 5 263 eFt adózás utáni eredménnyel zárta. 

 

2018. évben hatályba lépett Adatvédelmi előírásoknak (GDPR) való megfelelés komoly 

feladatokat és beruházásokat igényeltek. A májusi zökkentőmentes átállás érdekében 

az előkészítő munkálatokat és a betegeink tájékoztatását már februárban megkezdtük. 

Kialakítottunk az épületben egy elkülönített leletkiadó helyiséget, ahol az elkészült 

leleteket az adatvédelmi előírásoknak megfelelően lehet tárolni és kiadni.  

 

Rendelőintézetünkben bevezettük a digitális archiválást, ami azt jelenti, hogy korábban 

mindent két példányban nyomtattunk, egy a betegé volt – egy pedig az átvétel 

igazolására a miénk, ma már egy példányban készül minden (lelet, ambuláns lap stb.), 

amit a beteg aláír egy eredeti példányban. Ezt az eredeti példányt mi beszkenneljük, 

archiváljuk, az eredeti példányt pedig megkapja a beteg. A szkennelt, archivált 

dokumentumokat az épületben 2 helyen, (tűzszakasz határoknak megfelelően), 1 

biztonsági mentést pedig Debrecenben őrzünk. 
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Az átmenet során kialakítottunk az épületben egy GDPR-nek megfelelő Irattárat, ahol 

ma már leginkább a papír alapú beutalókat őrizzük, illetve itt történik az 

iratmegsemmisítés is. 

 

Az adatvédelmi előírásoknak való megfelelés jelentős pénzügyi ráfordítást igényelt, 

beleértve az épületben történő átalakításokat, helyiség kialakításokat, bútorzatot, 

hardver és szoftver beszerzéseket, a dolgozók képzését, a szabályzatokat és a 

honlapunk elkészítését is. Ennek eredményeként ma az egészségügyi intézmények 

között az egyik legszigorúbb és legbiztonságosabb adatvédelmi rendszerrel 

rendelkezünk. 

 

A beszámolóhoz mellékelt Főkönyvi kivonat 2. oldalán a 16 fősor BERUHÁZÁS, 

FELÚJÍTÁS oszlopban látszik, hogy a GDPR beruházáson kívül a tavalyi évben még 

további 3,7 millió Ft értékű beruházást hajtottunk végre, melyben a legjelentősebb az új 

Főnix medikai rendszer volt (2,5 millió Ft). 

 

Ezeket a beruházásokat 2018. évben saját forrásból fizettük ki. 

 

A mérlegbeszámolóból kiderül, hogy a Rendelőintézet 2018. december 31-én: 

 

F. Kötelezettségek: 7. 556 e Ft  

(TARTOZÁS, ami a be nem nyújtott szakorvosi számlákból és a decemberi járulékból 

adódott) 

II. Követelések:  27 088 e Ft 

(ez 2 havi – nov. és dec. – NEAK finanszírozás) 

IV. Pénzeszközök:     1 197 e Ft 

rendelkezett. 

 

A Rendelőintézet 2018. december 31-én összességében 20 729 eFt-tal zárta az évet.  

(Követelések+Pénzeszközök)- Kötelezettségek = 20 729 eFt 
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A Rendelőintézet betegforgalmi adatai a következők szerint alakultak: 

 

 

 

Nagyon fontos cél volt 2017. és 2018. évben az informatikai rendszerünk 

Kormányrendeletnek megfelelő csatlakozása az ügyfélkapuhoz. Ez jelentős informatikai 

fejlesztést igényelt, amelyet 2018-ban fejeztünk be.  

 

2017 végén megkezdtük a felkészülést az adatvédelmi előírásoknak (GDPR) való 

megfelelést is. A megfelelő adatvédelem kiépítése igen jelentős beruházásokat igényelt, 

melynek eredményeképp ma az egészségügyi intézmények között az egyik 

legszigorúbb és legbiztonságosabb adatvédelmi rendszerrel rendelkezünk. 

  

Működésünk során nagy figyelmet fordítunk az eredményes gazdálkodásra. 

Költségeinket úgy próbáljuk meg beállítani, hogy a Rendelőintézet kizárólag a NEAK 

finanszírozásból is eredményesen gazdálkodjon. Az eredményünket, plusz forrásainkat 

fejlesztésekre próbáljuk fordítani, lehetőleg olyanokra, amelyek szolgáltatásaink körét, 

ezzel a betegek ellátását tovább bővítik, és esetleg még bevételt is eredményeznek. 

 

Köszönetemet szeretném kifejezni Nyíri Béla Polgármester úrnak a 

Rendelőintézet érdekében végzett áldozatos munkájáért!  

Szeretném megköszönni Nyírábrány Nagyközség Önkormányzata Képviselő-

testületének a Rendelőintézet működéséhez nyújtott segítségéért!  

 

Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy a beszámolót szíveskedjen elfogadni. 

 

Vámospércs, 2019. május 23. 

      Tisztelettel: 

 
         Dr. Rácz Norbert 
        ügyvezető igazgató 


